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Onderwerp: Technische vragen 1e tussentijdse rapportage 2023

Geachte raad,

Op 29 juni 2023 heeft raadslid de Jager van de Christen Unie een aantal vragen gesteld over de 1e 
tussentijdse rapportage. In deze brief geven wij antwoord op die vragen. 

Vraag 1: In het voorgesteld raadsbesluit wordt voorgesteld om het investeringskrediet voor Súd Ie te 
verhogen met € 2,05 miljoen onder voorwaarde dat de andere deelnemers € 1,5 miljoen bijdragen. 
Wat gebeurt er wanneer 1 of meerdere deelnemers niet willen bijdragen aan het verhogen van het 
investeringskrediet?

Antwoord: 
Op dit moment is het niet willen bijdragen aan hogere kosten niet aan de orde. De hogere kosten over 2022 
binnen het programma zijn het gevolg van de corona- (en Oekraïne) crisis, die hebben geleid tot fors hogere 
kosten voor bouwmaterialen. Via de stuurgroep (Gemeente, Provincie en Wetterskip) zijn hierover afspraken 
gemaakt en is er een aanvraag naar het Waddenfonds gestuurd. Alle partijen hebben aangegeven de 
geconstateerde coronameerkosten te dekken volgens de in de samenwerkingsovereenkomsten afgesproken 
verdeling. 

Vraag 2: Wanneer is bekend of alle deelnemers wel/niet bijdragen?

Antwoord:
Alle projectpartners dragen naar rato bij aan de geconstateerde (corona)meerkosten.

Hoogachtend, 
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